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Shanghai Outbound Terminal Handling Charge (THC) Adjustment 

Notice 

 

Dear Valued Customers, 

In appreciation of your support and based on recent changes in the Chinese 
container shipping market, we will adjust Shanghai Outbound Terminal Handling 
Charges (THC) with effective date April 24. Please refer to the following: 

Trade 
Container Type/Cargo 

Nature 
20' 40' 40H 45' 

TPT/AUT/IAT(except Taiwan) 

GP/GC 771 1157 1157 1450 

GP/DG 849 1273 1273 1450 

RF/ALL 892 - 1338 - 

Special Equipment/ALL 920 1400 1400 - 

 
The new THC tariff applies to all spot rates and fixed term contracts signed from April 
24 onward. The effective date refers to cargo receipt date for TPT and on board date 
for other trades. 

Remarks: Above tariff applies to container moving from Shanghai to non-EU trade 
only. Please contact our sales for new tariff of Shanghai-EU trade.  

For any further information, please kindly contact our local office.  
 
We keep providing quality service to all of you. Thank you for understanding and 
continuous support!  
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上海港出口码头操作费(THC)调整通知 
 

 

 

 

尊敬的客户，  

 

您好！  

 

为回馈客户的支持，根据近期中国集装箱海运市场的变化，我司决定于4月24日起对上

海港出口码头操作费（THC）作出以下调整： 

 

航线 箱型/货种 20' 40' 40H 45' 

北美航线/澳新航线/亚洲区内航线 （除台湾） 

普通箱/ 普通货  771 1157 1157 1450 

普通箱/危险品 849 1273 1273 1450 

冷藏箱（所有货种） 892 - 1338 - 

特种箱（所有货种） 920 1400 1400 - 

 

新的THC收费标准将适用于自4月24日起签订的所有即期合同和固定期限合同。北美航

线生效时间以收货日起算，其他航线生效日期以装船日起算。  

 

注：上述费率仅适用于上海港出口至非欧盟地区的货柜，上海港出口至欧盟的货柜对

应的费率请另洽我司业务人员。 

 

请您与我司当地办事处联系以获取更详细信息。 

 

我们将持续为您提供优质服务，感谢您一直以来的理解与支持！ 

 

 

                                              


